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L’Ajuntament treballa en diferents àmbits per a un pla que també impulsa el Cercle Econòmic

Sant Celoni fa passos per fer realitat 
el Museu Forestal de Catalunya
sant Celoni

yolanda Duque

L’Ajuntament de Sant Celoni 
preveu donar impuls al 
projecte de situar al muni·
cipi el Museu Forestal de 
Catalunya. La proposta, reco·
llida en l’estudi Desenvolu-
pament sostenible dels boscos 
mediterranis. Centre del sec-
tor forestal a Sant Celoni, que 
ha elaborat el doctor Jordi 
Bartolí, degà de la Facultat 
de Ciències de la UAB i mem·
bre de l’Institut de Ciència 
i Tecnologia Ambiental, va 
ser un dels compromisos 
sorgits del primer sopar col·
loqui organitzat pel Cercle 
Econòmic i Social del Baix 
Montseny, entitat nascuda 
aquest any amb l’objectiu de 
dinamitzar la zona.

L’Ajuntament té la inten·
ció de posar en marxa una 
comissió consultiva, en la 
qual també hi participarà 
el Cercle, per desenvolupar 
el projecte. Ajuntament i 
Cercle coincideixen en el 
suport a la iniciativa, perquè 
consideren que serà un focus 
d’atracció de visitants que 
contribuirà a dinamitzar el 
sector terciari, en una unió 
de cultura i turisme. Per als 
sectors implicats, la inicia·
tiva representaria una bona 
injecció econòmica per a tota 
la zona del Baix Montseny.

L’Ajuntament de Sant 
Celoni, arran de la seva parti·
cipació en l’estudi del doctor 
Bartolí (en el qual també va 
col·laborar el professor i veí 
de Sant Celoni Martí Boada), 
ha mostrat interès a impul·
sar el Museu Forestal. Des 
de fa uns mesos, es treballa 
per convertir aquesta idea en 
realitat. En els últims mesos, 
s’han produït diverses tro·
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El Cercle Econòmic i Social del Baix Montseny es va presentar públicament aquest mes de febrer

bades amb institucions i 
administracions superiors 
per obtenir suport per a la 
proposta. Fruit d’aquests 

treballs previs, també s’està 
redactant un avantprojecte 
que, entre d’altres qüestions, 
recull diferents propostes de 

localització per a un museu 
que té vocació de convertir·
se en un referent del sector 
forestal a Catalunya.

Un dels primers projectes del Cercle 
Econòmic del Baix Montseny
y.D.

La proposta del Museu Forestal de Catalunya 
és una de les primeres propostes concre·
tes del Cercle Econòmic i Social del Baix 
Montseny, que es va presentar en societat a 
primers d’any. Impulsat per una vintena de 
professionals de diferents àmbits, l’objectiu 
principal d’aquesta plataforma és dinamitzar 
la zona amb iniciatives en benefici de la vida 
social, cultural i econòmica, i convertir·se en 
una eina de debat i fòrum d’opinió. 

Presidit per l’empresari Joaquim Deulofeu, 
director de l’empresa Qualitat Serveis Empre·

sarials, SL, la junta directiva es completa amb 
Maria Teresa Mora com a sotspresidenta, 
l’advocat Jaume Figueras com a secretari i 
l’economista Jorge Colas com a tresorer. El 
naturalista i geògraf Martí Boada figura com 
a vocal, igual que el director general de Cray 
Valley, Miquel Amat, l’advocat Esteve Brunas 
o l’empresari de la construcció Emili Bosch. 

En els primers mesos d’activitat, el Cer·
cle ha posat sobre la taula qüestions com 
les infraestructures, el creixement del Baix 
Montseny, la formació professional, l’oferta 
comercial, la inseguretat o el medi ambient.

L’entitat 
treballa per 
fer millores en 
la Formació 
Professional

y.D.

Un dels temes que més 
preocupa els integrants del 
Centre Econòmic i Social del 
Baix Montseny és la Forma·
ció Professional. El seu pre·
sident, Joaquim Deulofeu, 
explica que “estem en contac·
te amb el món empresarial 
i sabem que les empreses 
necessiten gent per treballar, 
però a Sant Celoni tenim 
actualment una greu manca 
de recursos que impedeix 
oferir una formació profes·
sional de qualitat”. Deulofeu 
creu que els joves de la vila 
estan perdent moltes oportu·
nitats laborals i que, per això, 
és un tema de màxima priori·
tat, “i més si tenim en comp·
te els moments actuals”. 

Deulofeu ha explicat que, 
abans de les vacances, el Cer·
cle va mantenir una reunió 
amb diferents representants 
de la Generalitat amb l’ob·
jectiu de comunicar les seves 
inquietuds al respecte. A la 
trobada també van assistir 
l’Escola d’Adults i l’Institut 
d’Educació Secundària de 
Sant Celoni. La intenció del 
Cercle és continuar pressio·
nant l’administració autonò·
mica fins que s’aconsegueixi 
portar els cicles superiors a 
l’Institut. A més, Joaquim 
Deulofeu ha anunciat que 
s’ha demanat poder inclou·
re formació en química per 
aprofitar les possibilitats 
laborals que brinda la forta 
presència d’aquesta indústria 
de la zona. 

El Cercle Econòmic i Social 
del Baix Montseny també 
està ara preparant el proper 
sopar·col·loqui, que se cele·
brarà a mitjan octubre i que 
portarà a debat el tema de la 
mobilitat i les infraestructu·
res al Baix Montseny. 


